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Initiativärende - Kvartalsvis uppföljning av
hemtagningar
Moderaterna lade tidigare fram ett initiativärende om att göra en konsekvensanalys av
Samling för Gävles förslag på besparingar samt konsekvenser av planerade hemtagningar.

Detta initiativärende röstades dock ner av Samling för Gävle. Nu när hemtagningarna är ett
faktum ser vi ett behov av att följa dessa närmare så att nämnden kan få insyn i hur Välfärd
Gävles verksamheter påverkas samt risker som kan följa när exempelvis kriminella
återvänder till sitt tidigare område.

Med anledning av ovanstående yrkar vi att Socialnämnden beslutar:

att uppdra till Sektor Välfärd att ge nämnden kvartalsvisa redovisningar av antalet
hemtagna samt hur många av dessa som har varit placerade av på grund av
kriminalitet och hur många som varit placerade på grund av psykisk ohälsa,

att uppdra till Sektor Välfärd att ge nämnden kvartalsvisa redovisningar av hur
många av de hemtagna som placeras med LVU i hemmet alternativt i
stödboende eller andra former.
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